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Vragen van het lid Van Toorenburg
(CDA) aan de ministers voor Wonen,
Wijken en Integratie en van
Buitenlandse Zaken en de
staatssecretaris van Justitie over het
sturen van Imams naar Europa door
Marokko. (Ingezonden 22 juli 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht «Marokko stuurt imams naar
Europa»?1

2
Deelt u de mening dat deze
bemoeienis van de Marokkaanse
koning ongewenst is en niet bijdraagt
aan de integratie van Marokkaanse
Nederlanders, zeker gezien het feit
dat deze imams geen Nederlands
spreken en totaal onbekend zijn met
de Nederlandse cultuur?

3
Aangezien voor Marokko een
visumplicht geldt, bent u van plan om
deze imams een visum te verlenen
dan wel te weigeren?

4
Bent u door de Marokkaanse regering
gevraagd of de Nederlandse
samenleving behoefte heeft aan de
ondersteuning van deze imams ter
bestrijding van de radicalisering? Zo
ja, wat was uw reactie hierop?

5
Kunt u uiteenzetten in welke mate de
Nederlandse imamopleiding in de
behoefte voorziet om radicalisering

van moslims te bestrijden en
wanneer de eerste imams inzetbaar
zullen zijn?

1 www.rtlnieuws.nl, 17 juli 2008.
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